
HUSMØDE 6.03.24 

Tilstede: Søren (stud.), Axel, Rikke N., Camilla, Dorthe P., Natasha (stud.), Mikkel M., Martin C, Niklas, Pia, Svend, 

Bimbo, Birthe, Dennis A., Camille, Jane, Anette L., Rikke S., Dennis T., Christian T., Karen R., Jørn S., Linda, Lars H.N., 

Uffe, Gitte, Manuela, Joachim, Mark, Birgit. 

Referat: Søren/Bimbo 

Ordstyrer: Axel 

Renskrevet af: Jacob U. & Bimbo 

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt  

 

2. Donation fra Den Danske Frimurerorden 

Knud og Ole fra Den Danske Frimurerorden overrakte os i dag 20.000 kr. til vores nye the-køkken. Vi 

takker mange gange for det flotte bidrag. 

 

3. Orientering fra bestyrelsesmøde (Linda orienterer fra sidste bestyrelsesmøde) 

• Onsdag d. 20/3 kl. 14-15 afholder vi ”Kend din bestyrelse”. Du får muligheden for at møde 

menneskene bag Kildehusets bestyrelse og høre lidt om dem, deres baggrund og deres 

bevæggrunde for at sidde der. 

• I dag holdte akkrediteringsteamet møde med repræsentanter fra bestyrelsen. Teamet havde 

mulighed for at stille spørgsmål og spørge ind til vores strategiplan. 

• Overvejelser om at udskifte de medlemmer af bestyrelsen, som kommer fra erhvervslivet, hvert 

2. år. Dette ud fra overvejelser om, at flere får kendskab til vores hus og flere, som kan have 

relevant netværk ift. OA-jobs. Lige nu har vi spurgt direktøren af Fårup Sommerland, om han har 

interesse i at sidde i vores bestyrelse. Vi afventer svar. 

• Økonomi: Pga. bl.a. manglende lønudgift til Mark i december kom vi ud af 2023 med et overskud 

på ca. 50.000 kr. Der arbejdes aktivt med, at vi kan få lov til at overføre under-/overskud fra år til 

år.  

•  

4. OA-middag 

Vores anstrengelser for at få en OA-middag til at lykkes er blevet besværliggjort af langsom respons på 

henvendelser og afslag til Coolshop. Ole Bredvig (Den Danske Frimurerloge) tilbyder os en rundvisning i 

deres hus. Det takker vi ja til😊OA-middagen og besøget bliver dog først i april. 

 

5. Intern IT-undervisning 

Niklas foreslår, at vi laver fælles intern undervisning omkring emner eller ting, som kunne være gavnligt 

at kunne i vores hverdag, når det omhandler IT. F.eks. kunne det give mening, at vi lærte alle 

funktionerne i brugen af Gmail. Hvis du har emner, som du synes kunne være relevant at lære om, så 

snak med Niklas. 

  

6. Nyt indefra/udefra 

• Igen i år er der Walk-in i Limfjordstunnellen. I år starter løbet allerede kl. 7.30, hvilket vil sige, at 

vi skal mødes 6.30. Turen er 8 km. og flot. Vi er dog nødt til at vide, om det har interesse, da vi 

skal nå at købe billetterne i god tid. Der er opslag på tavlen. 

• Husk at se på tavlen, for der er mange gode tilbud pt. 

• Mandag d. 11/3-24 er der guidet tur med Enes og Karina (Team Træning) i Østerådalen fra 13-

15. Det koster gratis og bliver super hyggeligt. Kom og vær med - meld dig til på tavlen. 

• Ole og Silvia (ARK) kommer og danser salsa med os torsdag d. 21/3 kl. 13.30-14.30. Vi ved, hvor 

sjovt det var. Kom og vær med til et dejligt og dansende gensyn. 



• Steen Rusholt (som var medlem, men ikke aktiv de sidste mange år) er desværre afgået ved 

døden. 

• Mandag begynder arbejdet med the-køkkenet. Der slukkes for kaffen, så kaffen serveres på 

kande, og pauser holdes i kantinen ovenpå. 

• Næste tirsdag tager vi på rundvisning i Psykiatriens Hus. Der er åbent for tilmelding, så se opslag 

på tavlen. Det er et flot hus med mange muligheder. 

 

7. Ugens standard #29 

Klubhuset er forpligtet til at hjælpe alle medlemmer til at få betryggende og passende boligforhold til en 

rimelig pris. Kildehuset har adgang til bofaciliteter, der opfylder disse kriterier og hvis det ikke er muligt, 

etablerer klubhuset sit eget boligprogram. Følgende forhold gør sig gældende for klubhusets 

boligprogram: 

a. Medlemmer og medarbejdere er fælles om driften af boligprogrammet. 

b. Medlemmerne bor i klubhusets boligprogram efter eget ønske. 

c. Medlemmerne vælger lokaliteten og deres bofælles. 

d. Boligpolitikken og fremgangsmåder udvikles på en måde, som er i overensstemmelse med den øvrige 

klubhuskultur. 

e. Graden af støtte øges og formindskes svarende til medlemmernes skiftende behov. 

f. Medlemmer og medarbejdere holder aktiv medlemskontakt for at medlemmet kan bevare boligen, 

især under indlæggelser. 

Her lever vi op til første del med at være behjælpelig, men vi har ikke boligfaciliteter eller program. 

 

8. Ris og Ros 

• Ros til alle for fremmøde til akkrediteringen 

• Ros til dem, der har oversat i forhold til akkrediteringen 

• Ros til Pias kage 

• Ros til hele huset for at være imødekommende og hjælpsomme over for studerende 

• Ros for at vi gider gå igennem et hul i jorden (Walk-in) 😉 

 

9. Evt. 

Ændringer i skemaet for akkreditering. 

Rejsebanksteam vil gerne høre hvor mange, der skal/vil med. 

 

10. Rengøring: Toiletter: Rikke S. 

 

 

 


